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ZAPISNIK 

 

sa 5. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine održane dana 21.12.2021. godine u 19,00 sati u Maloj 

dvorani Pučkog otvorenog učilišta Krapina  

 

SJEDNICI PRISUSTVOVALI: 

Željkica Smrekar, Mladen Gregurović, Miljenko Golub, Darko Mužar, Josip Kozina, Julije Kos, 

Kristijan Krsnik, Jelena Majsec, Kristijan Mužek, Lucija Slijepčević, Damir Novina, Gordana Kučinić 

i Ivan Bajcer 

 

ODSUTNI: Irena Šafranko, Adalbert Turner 

 

OD OSTALIH SJEDNICI PRISUSTVOVALI:  

Zoran Gregurović, gradonačelnik, Ivica Hršak, zamjenik gradonačelnika, Snježana Pelin, pročelnica 

Upravnog odjela za prostorno uređenje, gradnju, zaštitu okoliša i komunalno gospodarstvo, Jelena 

Milčić, pročelnica Upravnog odjela za financije, proračun, javnu nabavu i gospodarstvo, Andrea 

Cobović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, poslove gradonačelnika i gradskog 

vijeća, Ivana Ferk Pavić, voditelj zapisnika  te predstavnici medija. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović otvara 5. sjednicu 

Gradskog vijeća Grada Krapine, pozdravlja sve prisutne, konstatira nakon izvršene prozivke da 

sjednici prisustvuje dovoljan broj članova Gradskog vijeća te se mogu donositi pravovaljane odluke 

kao i drugi akti. 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović napomenuo je da su 

članovi Gradskog vijeća materijale za sjednicu primili uz Poziv za sjednicu te je dao na glasovanje 

predloženi Dnevni red. Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je jednoglasno sa 13 glasova 

ZA, PROTIV i  SUZDRŽANIH nije bilo, donijet sljedeći 

 

D N E V N I  R E D 
 

1. Pitanja i prijedlozi 

2. Usvajanje Zapisnika sa 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine 

3. Prijedlog Proračuna Grada Krapine za 2022. godinu sa projekcijom za 2023. i 2024. godinu  

4. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Krapine za 2022. godinu 

5. Prijedlog Programa javnih potreba u školstvu i predškolskom odgoju Grada Krapine za 2022.  

godinu 

6. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi i tehničkoj kulturi Grada Krapine za 2022. godinu 

7. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Krapine za 2022. godinu 

8. Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Krapine za 2022. godinu 

9. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

10. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 



11. Prijedlog Programa izrade prostorno-planske,  projektne  i geodetsko-katastarske dokumentacije 

za 2022. godinu 

12. Prijedlog Programa zaštite okoliša za 2022. godinu 

13. Prijedlog Programa zaštite kulturnih dobara  na području Grada Krapine za 2022. godinu  

14. Prijedlog Programa korištenja sredstava od prodaje stanova na kojima postoji stanarsko pravo za 

2022. godinu  

15. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih stranaka 

iz Proračuna Grada Krapine za 2022. godinu 

16. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka izrade Strategije razvoja Urbanog područja Krapina za 

razdoblje 2021.-2027.  

17. Prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja po projektu „Građenje i opremanje 

montažnih tribina uz nogometno igralište s umjetnom travom u okviru SRC Podgora“ 

18. Prijedlog Zaključka o poništenju i ponovnom raspisivanju javnog poziva za isticanje kandidature 

za izbor članova Savjeta mladih Grada Krapine i njihovih zamjenika 

19. Prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi  

20. Prijedlog Odluke o raspisivanju natječaja za prodaju stana u Ul. Frana Galovića 

21. Prijedlog Odluke o raspisivanju natječaja za prodaju nekretnine na k.č.br. 3973 k.o. Krapina-Grad,  

u Ulici dr. Franje Tuđmana 

22. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u k.o. Krapina 

   23. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o uvođenju riznice Grada Krapine 

 

T O Č K A  1. 

Pitanja i prijedlozi 

Nije bilo pitanja i prijedloga. 

 

 

T O Č K A  2.  

Usvajanje Zapisnika sa 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine 

 

Predsjednik Gradskog vijeća g. Mladen Gregurović otvorio je raspravu vezano na tekst 

Zapisnika. 

Kako nije bilo rasprave predsjednik Gradskog vijeća g. Mladen Gregurović dao je na 

glasovanje zapisnik sa 4. sjednice Gradskog vijeća, te konstatirao da je jednoglasno sa 13 glasova ZA, 

PROTIV i SUZDRŽANIH nije bilo, donijet sljedeći 

 

Z A K L J U Č A K  

U s v a j a   se  Zapisnik sa  4. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine. 

 

 

T O Č K A  3. 

Prijedlog Proračuna Grada Krapine za 2022. godinu sa projekcijom za 2023. i 2024. godinu 

 

Predsjednik poziva predsjednika Odbora za statutarno pravna pitanja i Odbora za financije i 

proračun da podnesu  Izvješće sa sjednice Odbora. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o prijedlogu Proračuna Grada Krapine za 

2022. godinu sa projekcijom za 2023. i 2024. godinu i nema primjedbi s osnove njegove usklađenosti 

s propisima te je isti uputio Gradskom vijeću na donošenje. 

Predsjednik Odbora za financije i proračun g. Josip Kozina obavijestio je članove Gradskog 

vijeća da su članovi Odbora na svojoj sjednici raspravili o prijedlogu Proračuna Grada Krapine za 

2022. godinu sa projekcijom za 2023. i 2024. godinu uz obrazloženje koje je na sjednici dao 

gradonačelnik Grada Krapine te su isti primili na znanje i uputili Gradskom vijeću na daljnji 

postupak. 

Predsjednik Gradskog vijeća upoznao je  članove Gradskog vijeća da je na prijedlog 

Proračuna za 2022. godinu sa projekcijom za 2023. i 2024. godinu zaprimljen amandman gradskog 

vijećnika Adalberta Turnera, koji je podnesen sukladno odredbama Poslovnika o radu Gradskog 



vijeća i Zakona o proračunu. Amandman je dostavljen gradonačelniku, Odboru za Statutarno pravna 

pitanja, Odboru za financije i proračun te gradskim vijećnicima. 

S obzirom da predlagatelj amandmana nije prisutan na sjednici Gradskog vijeća predsjednik 

Gradskog vijeća poziva gradonačelnika kao predlagatelja Proračuna da se izjasni o podnesenom 

amandmanu.  

Gradonačelnik je obrazložio da se amandmanom predlaže smanjiti stavka za nerazvrstane 

ceste za 500.000 kuna te da se za isti iznos poveća stavka za izgradnju igrališta u naselju Polje 

Krapinsko. Gradonačelnik pohvaljuje inicijativu i naglašava da su takve inicijative već nekoliko 

godina aktualne i Mjesni odbor je o njima već raspravljao,  no uvijek je bio problem lokacija i 

zemljište odnosno o tome se nisu mogli dogovoriti. Amandman ne može prihvatiti ne zato što isti nije 

dobar već iz razloga što se trenutno ne zna gdje bi ta lokacija bila i može li se na njoj graditi te stoga 

amandman ne prihvaća. Vezano uz prijedlog pozvat će g. Turnera na razgovor da prezentira ono što je 

naveo u amandmanu gdje bi ta lokacija bila i ako se o istom složi Mjesni odbor naručit će se procjena 

vrijednosti zemljišta. Ako sve bude u redu kroz izmjene i dopune proračuna mogu se osigurati 

sredstva za otkup i izgradnju ili otkup pa onda izgradnja u sljedećoj godini. U ovom trenutku i na ovaj 

način ne može prihvatiti amandman. 

S obzirom da se gradonačelnik nije suglasio sa podnesenim amandmanom predsjednik 

Gradskog vijeća g. Mladen Gregurović dao je amandman na glasovanje te je konstatirao da  sa 12 

glasova PROTIV,  1 SUZDRŽANIM glasom, ZA nije bilo, amandman gradskog vijećnika Adalberta 

Turnera nije prihvaćen. 

Članica Gradskog vijeća gđa. Gordana Kučinić istaknula je da će po svim točkama biti 

suzdržana s obzirom da joj je kao novoj zastupnici ovo vrlo opsežan materijal koji je iznimno 

kvalitetno pripremljen no premalo je bilo vremena da kao nova gradska vijećnica  prođe kroz 

dokumentaciju i da se pripremi. Smatra da je u Programu javnih potreba u kulturi i tehničkoj kulturi 

premalo pažnje odnosno novaca predviđeno za Krapinski Festival. Vidjelo se ove godine koliko 

građanima Krapine i bliže okolice znači ova manifestacija, koliko im nedostaju događanja. Isto tako 

smatra da je za Turističku zajednicu potrebno osigurati dvostruko više sredstava. Naglasila je da ne 

zna gdje bi trebalo oduzeti, ali smatra da za kulturu treba više sredstava. Nadalje istaknula je da 

nedostaje stavka koja aktualizira život mladih te smatra da u Programu za kulturu treba dati veću 

pažnju i prostor mladima i njihovim potrebama, koji trenutno u Krapini imaju samo kino i kafiće, a i u 

Festivalu treba više novih sadržaja za mlade. U Programu zaštite okoliša predviđena su sredstva za 

informiranje građana i tu treba razmišljati o racionalnijem raspolaganju. Isto tako navodi da ne vidi da 

je predviđen neki program rada sa djecom i mladima po pitanju zaštite okoliša.  

Gradonačelnik Grada Krapine slaže se da za mnoge stvari nema dovoljno sredstava no 

struktura Proračuna je takva da prati strukturu prihoda. Gradonačelnik je istaknuo da možemo 

povećati svoje prihode u skladu s drugim jedinicama lokalne samouprave u našoj županiji za nekoliko 

miliona ali to onda znači i povećanje gradskih poreza. Ujedno je naglasio da se naša jedinična cijena 

npr. za obračun komunalne naknade nije mijenjala od 2010. godine dok druge jedinice lokalne 

samouprave imaju čak i dvostruko više jedinične cijene. Krajem 2020. godine ukinuli smo porez na 

potrošnju sa ciljem da se pomogne sektoru ugostiteljstva i to je oko 300.00 kuna koje smo prije 

koristili upravo za javne potrebe. Vezano za izdvajanja za Tjedan kajkavske kulture napomenuo je da 

je siguran da osigurana sredstva sigurno nisu dovoljna ako želimo Festival dići na višu razinu te 

ujedno naglasio da su u 2013. godine, kada je postao gradonačelnik, bila osigurana sredstva u iznosu 

od 120.000 kuna a sada je to povećano na 250.000 kuna i još uvijek nije dovoljno za sve što bi željeli. 

Što se tiče informiranja za okoliš, to je nova zakonska obaveza i početkom godine će se na sjednici 

Gradskog vijeća razmatrati usklađenje naše postojeće odluke sa novim zakonskim odredbama. Puno 

toga se mijenjalo i čekamo da vidimo kako će drugi to riješiti i uskladiti. Vezano za štednu rasvjetu u 

Proračunu je u Programu gradnje komunalne infrastrukture planirana stavka za energetsku 

učinkovitost. Imamo gotov projekt rekonstrukcije javne rasvjete u cijelom gradu, pripremljen je većim 

dijelom i tekst natječaja no tu trebamo pomoć REGEE vezano za usklađenje natječaja sa svim novim 

normama s obzirom da nismo po tom tehničkom pitanju u mogućnosti sami to definirati. Kroz novi 

projekt rasvjete planirano je da se sa novim sustavom rasvjete može upravljati daljinski, kroz 

ormariće, dio će biti Smart ready a dio Smart rasvjeta. Sada nije planirano, a pokušat će se kroz 

izmjene i dopune Proračuna ili ako ćemo moći obuhvatiti zamjenu javne rasvjete u Parku i tu imamo 

veliku potrošnju i nekoliko crnih točaka (kod Suda, Škole Ljudevit Gaj te kod dječjeg igrališta u 

Parku). Tu bi se trebala izvršiti rekonstrukcija kompletne rasvjete sa novim podzemnim instalacijama, 

rasvjetnim tijelima i stupovima.  



Na upit gđe Kučinić vezano za projekt Tržnice gradonačelnik je odgovorio da smo na 

natječaju bili 8. ispod crte sa onoliko bodova koliko smo i planirali da ćemo imati. Naveo je da smo 

izgubili bodove zbog indeksa razvijenosti i što nemamo rekonstrukciju i dogradnju već isključivo 

izgradnju što je nosilo manje bodova, ali na to smo bili spremni.  

Nakon rasprave predsjednik Gradskog vijeća g. Mladen Gregurović dao je na glasovanje  

prijedlog Proračuna Grada Krapine za 2022. godinu sa projekcijom za 2023. i 2024. godinu, te 

konstatirao da je sa 12 glasova ZA, PROTIV nije bilo  i 1 SUZDRŽANIM glasom, donijet sljedeći 

 

Z A K L J U Č A K   

Donosi se Proračun Grada Krapine za 2022. godinu sa projekcijom za 2023. i 2024. 

godinu. 

 

 

T O Č K A  4. 

Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Krapine za 2022. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o prijedlogu Odluke o izvršavanju Proračuna 

Grada Krapine za 2022. godinu i nema primjedbi s osnove njezine usklađenosti s propisima te je istu 

uputio Gradskom vijeću na donošenje. 

Predsjednik Gradskog vijeća poziva predsjednika Odbora za financije i proračun da podnese 

Izvješće sa Odbora. 

Predsjednik Odbora za financije i proračun g. Josip Kozina obavijestio je članove Gradskog 

vijeća da su članovi Odbora na svojoj sjednici raspravili o Prijedlogu Odluke o izvršavanju Proračuna 

Grada Krapine za 2022. godinu uz obrazloženje koje je na sjednici Odbora dao gradonačelnik Grada 

Krapine te su isti primili na znanje i uputili Gradskom vijeću na daljnji postupak. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon provedenog 

glasovanja konstatirao da je sa 12 glasova ZA,  PROTIV nije bilo i  1 SUZDRŽANIM glasom, 

donijet sljedeći 

Z A K L J U Č A K  

Donosi se Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Krapine za 2022. godinu. 

 

 

T O Č K A  5. 

Prijedlog Programa javnih potreba u školstvu i predškolskom odgoju Grada Krapine za 2022. 

godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o Prijedlogu Programa javnih potreba u 

školstvu i predškolskom odgoju Grada Krapine za 2022. godinu i nema primjedbi s osnove njegove 

usklađenosti s propisima te je isti uputio Gradskom vijeću na donošenje. 

Predsjednik Gradskog vijeća poziva predsjednika Odbora za financije i proračun da podnese 

Izvješće sa Odbora. 

Predsjednik Odbora za financije i proračun g. Josip Kozina obavijestio je članove Gradskog 

vijeća da su članovi Odbora na svojoj sjednici raspravili o Prijedlogu Programa javnih potreba u 

školstvu i predškolskom odgoju Grada Krapine za 2022. godinu uz obrazloženje koje je na sjednici 

Odbora dao gradonačelnik Grada Krapine te su isti primili na znanje i uputili Gradskom vijeću na 

daljnji postupak. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon provedenog 

glasovanja konstatirao da je sa 12 glasova ZA,  PROTIV nije bilo i  1 SUZDRŽANIM glasom, 

donijet sljedeći  



Z A K L J U Č A K  

Donosi se Program javnih potreba u školstvu i predškolskom odgoju Grada Krapine za 

2022. godinu. 

 

 

T O Č K A  6. 

Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi i tehničkoj kulturi Grada Krapine za 2022. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o Prijedlogu Programa javnih potreba u 

kulturi i tehničkoj kulturi Grada Krapine za 2022. godinu i nema primjedbi s osnove njegove 

usklađenosti s propisima te je isti uputio Gradskom vijeću na donošenje. 

Predsjednik Gradskog vijeća poziva predsjednika Odbora za financije i proračun da podnese 

Izvješće sa Odbora. 

Predsjednik Odbora za financije i proračun g. Josip Kozina obavijestio je članove Gradskog 

vijeća da su članovi Odbora na svojoj sjednici raspravili o Prijedlogu Programa javnih potreba u 

kulturi i tehničkoj kulturi Grada Krapine za 2022. godinu  uz obrazloženje koje je na sjednici Odbora 

dao gradonačelnik Grada Krapine te su isti primili na znanje i uputili Gradskom vijeću na daljnji 

postupak. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon provedenog 

glasovanja konstatirao da je sa 12 glasova ZA,  PROTIV nije bilo i  1 SUZDRŽANIM glasom, 

donijet sljedeći 

Z A K L J U Č A K  

Donosi se Program javnih potreba u kulturi i tehničkoj kulturi Grada Krapine za 2022. 

godinu. 

 

 

T O Č K A  7. 

Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Krapine za 2022. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o Prijedlogu Programa javnih potreba u 

sportu Grada Krapine za 2022. godinu i nema primjedbi s osnove njegove usklađenosti s propisima te 

je isti uputio Gradskom vijeću na donošenje. 

Predsjednik Gradskog vijeća poziva predsjednika Odbora za financije i proračun da podnese 

Izvješće sa Odbora. 

Predsjednik Odbora za financije i proračun g. Josip Kozina obavijestio je članove Gradskog 

vijeća da su članovi Odbora na svojoj sjednici raspravili o Prijedlogu Programa javnih potreba u 

sportu Grada Krapine za 2022. godinu uz obrazloženje koje je na sjednici Odbora dao gradonačelnik 

Grada Krapine te su isti primili na znanje i uputili Gradskom vijeću na daljnji postupak. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon provedenog 

glasovanja konstatirao da je sa 12 glasova ZA,  PROTIV nije bilo i  1 SUZDRŽANIM glasom, 

donijet sljedeći 

Z A K L J U Č A K  

Donosi se Program javnih potreba u sportu Grada Krapine za 2022. godinu. 

 

 

T O Č K A  8. 

Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Krapine za 2022. 

godinu 

 



Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o Prijedlogu Programa javnih potreba u 

socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Krapine za 2022. godinu i nema primjedbi s osnove njegove 

usklađenosti s propisima te je isti uputio Gradskom vijeću na donošenje. 

Predsjednik Gradskog vijeća poziva predsjednika Odbora za financije i proračun da podnese 

Izvješće sa Odbora. 

Predsjednik Odbora za financije i proračun g. Josip Kozina obavijestio je članove Gradskog 

vijeća da su članovi Odbora na svojoj sjednici raspravili o Prijedlogu Programa javnih potreba u 

socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Krapine za 2022. godinu uz obrazloženje koje je na sjednici Odbora 

dao gradonačelnik Grada Krapine te su isti primili na znanje i uputili Gradskom vijeću na daljnji 

postupak. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon provedenog 

glasovanja konstatirao da je jednoglasno sa 13 glasova ZA,  PROTIV i SUZDRŽANIM nije bilo, 

donijet sljedeći 

Z A K L J U Č A K  

Donosi se Program javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Krapine za 

2022. godinu. 

 

T O Č K A  9. 

Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o Prijedlogu Programa održavanja 

komunalne infrastrukture za 2022. godinu i nema primjedbi s osnove njegove usklađenosti s 

propisima te je isti uputio Gradskom vijeću na donošenje. 

Predsjednik Gradskog vijeća poziva predsjednika Odbora za financije i proračun da podnese 

Izvješće sa Odbora. 

Predsjednik Odbora za financije i proračun g. Josip Kozina obavijestio je članove Gradskog 

vijeća da su članovi Odbora na svojoj sjednici raspravili o Prijedlogu Programa održavanja 

komunalne infrastrukture za 2022. godinu uz obrazloženje koje je na sjednici Odbora dao 

gradonačelnik Grada Krapine te su isti primili na znanje i uputili Gradskom vijeću na daljnji 

postupak. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Gradska vijećnica gđa. Gordana Kučinić postavila je upit kada će se početi rješavati šetnica 

od Trga do Ante Starčevića  s obzirom da je tamo tijekom cijele godine jako visoka trava, a stabla 

koja su na desnom toku Krapinčice svojim korijenjem oštećuju zidove garaža. 

Gradonačelnik je odgovorio da prvi otkos ide već početkom svibnja, a u dijelu Krapinčice s 

obzirom da je tamo stanište divljih pataka početkom lipnja i taj prvi otkos tamo rade Hrvatske vode. 

Nakon toga ide ponovni otkos i to naš jer kada bi čekali novi otkos Hrvatskih voda to bi bilo tek u 

rujnu. Vezano za stabla naglasio je da se svake godine uklanjaju stabla te da je napravljena i 

zdravstvena studija stabala po kojoj bi samo u parku trebalo ukloniti 60-tak stabala. Kada bi to sve 

napravili u jednoj godini Park bi potpuno ogolili. S obzirom na to planirana je i stavka za sadnju 

novih stabala i ona se svake godine dopunjuje. Nastoji se svake godine ukloniti 4-5 najugroženijih 

stabala a sadnja novih ide ili u rano proljeće ili kasnu jesen. 

Nakon kraće rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon provedenog 

glasovanja konstatirao da je jednoglasno sa 13 glasova ZA,  PROTIV i SUZDRŽANIM nije bilo, 

donijet sljedeći 

 

Z A K L J U Č A K  

Donosi se Program održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu. 

 

 



T O Č K A  10. 

Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o Prijedlogu Programa građenja komunalne 

infrastrukture za 2022. godinu i nema primjedbi s osnove njegove usklađenosti s propisima te je isti 

uputio Gradskom vijeću na donošenje. 

Predsjednik Gradskog vijeća poziva predsjednika Odbora za financije i proračun da podnese 

Izvješće sa Odbora. 

Predsjednik Odbora za financije i proračun g. Josip Kozina obavijestio je članove Gradskog 

vijeća da su članovi Odbora na svojoj sjednici raspravili o Prijedlogu Programa građenja komunalne 

infrastrukture za 2022. godinu uz obrazloženje koje je na sjednici Odbora dao gradonačelnik Grada 

Krapine te su isti primili na znanje i uputili Gradskom vijeću na daljnji postupak. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon provedenog 

glasovanja konstatirao da je jednoglasno sa 13 glasova ZA,  PROTIV i SUZDRŽANIM nije bilo, 

donijet sljedeći 

Z A K L J U Č A K  

Donosi se Program građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu. 

 

 

T O Č K A  11. 

Prijedlog Programa izrade prostorno-planske,  projektne  i geodetsko-katastarske 

dokumentacije za 2022. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o Prijedlogu Programa izrade prostorno-

planske,  projektne  i geodetsko-katastarske dokumentacije za 2022. godinu i nema primjedbi s 

osnove njegove usklađenosti s propisima te je isti uputio Gradskom vijeću na donošenje. 

Predsjednik Gradskog vijeća poziva predsjednika Odbora za financije i proračun da podnese 

Izvješće sa Odbora. 

Predsjednik Odbora za financije i proračun g. Josip Kozina obavijestio je članove Gradskog vijeća da 

su članovi Odbora na svojoj sjednici raspravili o Prijedlogu Programa izrade prostorno-planske,  

projektne  i geodetsko-katastarske dokumentacije za 2022. godinu uz obrazloženje koje je na sjednici 

Odbora dao gradonačelnik Grada Krapine te su isti primili na znanje i uputili Gradskom vijeću na 

daljnji postupak. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon provedenog 

glasovanja konstatirao da je jednoglasno sa 13 glasova ZA,  PROTIV i SUZDRŽANIM nije bilo, 

donijet sljedeći 

Z A K L J U Č A K  

Donosi se Program izrade prostorno-planske, projektne i geodetsko-katastarske 

dokumentacije za 2022. godinu. 

 

 

T O Č K A  12. 

Prijedlog Programa zaštite okoliša za 2022. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o Prijedlogu Programa zaštite okoliša za 



2022. godinu i nema primjedbi s osnove njegove usklađenosti s propisima te je isti uputio Gradskom 

vijeću na donošenje. 

Predsjednik Gradskog vijeća poziva predsjednika Odbora za financije i proračun da podnese 

Izvješće sa Odbora. 

Predsjednik Odbora za financije i proračun g. Josip Kozina obavijestio je članove Gradskog 

vijeća da su članovi Odbora na svojoj sjednici raspravili o Prijedlogu Programa zaštite okoliša za 

2022. godinu uz obrazloženje koje je na sjednici Odbora dao gradonačelnik Grada Krapine te su isti 

primili na znanje i uputili Gradskom vijeću na daljnji postupak. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Gradska vijećnica gđa. Gordana Kučinić postavlja pitanje postoji li mogućnost da se za 

preventivnu deratizaciju osigura više sredstava s obzirom da u dijelu Grada u kojem živi, strogi 

centar, imaju jako velik problem sa štakorima i moraju nekoliko puta preslagivati podrume jer štakori 

uginu u podrumima i stanari zbog toga imaju trošak. 

Gradonačelnik je odgovorio da se sukladno zakonskim odredbama i planu preventivne 

deratizacije koji se donosi od strane Zavoda za javno zdravstvo dva puta godišnje provodi preventivna 

deratizacija. Iznos koji se predviđa za deratizaciju je na bazi ove godine, hoće li to biti dovoljno ili će 

trebati osigurati više ovisi o postupku nabave kojim se odabire tvrtka koja će provoditi deratizaciju, a 

koji se provodi početkom godine. Potreban iznos ovisi o provedenom postupku nabave. 

Nakon rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon provedenog glasovanja 

konstatirao da je jednoglasno sa 13 glasova ZA,  PROTIV i SUZDRŽANIM nije bilo, donijet sljedeći 

 

Z A K L J U Č A K  

Donosi se Program zaštite okoliša za 2022. godinu.  

 

 

T O Č K A  13. 

Prijedlog Programa zaštite kulturnih dobara  na području Grada Krapine za 2022. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o Prijedlogu Programa zaštite kulturnih 

dobara  na području Grada Krapine za 2022. godinu i nema primjedbi s osnove njegove usklađenosti s 

propisima te je isti uputio Gradskom vijeću na donošenje. 

Predsjednik Gradskog vijeća poziva predsjednika Odbora za financije i proračun da podnese 

Izvješće sa Odbora. 

Predsjednik Odbora za financije i proračun g. Josip Kozina obavijestio je članove Gradskog 

vijeća da su članovi Odbora na svojoj sjednici raspravili o Prijedlogu Programa zaštite kulturnih 

dobara  na području Grada Krapine za 2022. godinu uz obrazloženje koje je na sjednici Odbora dao 

gradonačelnik Grada Krapine te su isti primili na znanje i uputili Gradskom vijeću na daljnji 

postupak. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon provedenog 

glasovanja konstatirao da je jednoglasno sa 12 glasova ZA,  PROTIV nije bilo i 1 SUZDRŽANIM 

glasom, donijet sljedeći 

Z A K L J U Č A K  

Donosi se Program zaštite kulturnih dobara  na području Grada Krapine za 2022. 

godinu. 

 

 

T O Č K A  14. 

Prijedlog Programa korištenja sredstava od prodaje stanova na kojima postoji stanarsko pravo 

za 2022. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora. 



Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o Prijedlogu Programa korištenja sredstava 

od prodaje stanova na kojima postoji stanarsko pravo za 2022. godinu i nema primjedbi s osnove 

njegove usklađenosti s propisima te je isti uputio Gradskom vijeću na donošenje. 

Predsjednik Gradskog vijeća poziva predsjednika Odbora za financije i proračun da podnese 

Izvješće sa Odbora. 

Predsjednik Odbora za financije i proračun g. Josip Kozina obavijestio je članove Gradskog 

vijeća da su članovi Odbora na svojoj sjednici raspravili o Prijedlogu Programa korištenja sredstava 

od prodaje stanova na kojima postoji stanarsko pravo za 2022. godinu uz obrazloženje koje je na 

sjednici Odbora dao gradonačelnik Grada Krapine te su isti primili na znanje i uputili Gradskom 

vijeću na daljnji postupak. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon provedenog 

glasovanja konstatirao da je jednoglasno sa 12 glasova ZA,  PROTIV nije bilo i 1 SUZDRŽANIM 

glasom, donijet sljedeći 

Z A K L J U Č A K  

Donosi se Program korištenja sredstava od prodaje stanova na kojima postoji stanarsko 

pravo za 2022. godinu.  

 

 

T O Č K A  15. 

Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih 

stranaka iz Proračuna Grada Krapine za 2022. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o Prijedlogu Odluke o raspoređivanju 

sredstava za redovito godišnje financiranje političkih stranaka iz Proračuna Grada Krapine za 2022. 

godinu i nema primjedbi s osnove njezine usklađenosti s propisima te je istu uputio Gradskom vijeću 

na donošenje. 

Predsjednik Gradskog vijeća poziva predsjednika Odbora za financije i proračun da podnese 

Izvješće sa Odbora. 

Predsjednik Odbora za financije i proračun g. Josip Kozina obavijestio je članove Gradskog 

vijeća da su članovi Odbora na svojoj sjednici raspravili o Prijedlogu Odluke o raspoređivanju 

sredstava za redovito godišnje financiranje političkih stranaka iz Proračuna Grada Krapine za 2022. 

godinu uz obrazloženje koje je na sjednici Odbora dao gradonačelnik Grada Krapine te su isti primili 

na znanje i uputili Gradskom vijeću na daljnji postupak. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon provedenog 

glasovanja konstatirao da je jednoglasno sa 13 glasova ZA,  PROTIV i SUZDRŽANIM nije bilo, 

donijet sljedeći 

Z A K L J U Č A K  

Donosi se Odluka o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje 

političkih stranaka iz Proračuna Grada Krapine za 2022. godinu.  

 

 

T O Č K A  16. 

Prijedlog Odluke o pokretanju postupka izrade Strategije razvoja Urbanog područja Krapina 

za razdoblje 2021.-2027. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o Prijedlogu Odluke o pokretanju postupka 

izrade Strategije razvoja Urbanog područja Krapina za razdoblje 2021.-2027. i nema primjedbi s 

osnove njezine usklađenosti s propisima te je istu uputio Gradskom vijeću na donošenje. 



Predsjednik Gradskog vijeća poziva predsjednika Odbora za financije i proračun da podnese 

Izvješće sa Odbora. Predsjednik Odbora za financije i proračun g. Josip Kozina obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da su članovi Odbora na svojoj sjednici raspravili o Prijedlogu Odluke o pokretanju 

postupka izrade Strategije razvoja Urbanog područja Krapina za razdoblje 2021.-2027. uz 

obrazloženje koje je na sjednici Odbora dao gradonačelnik Grada Krapine te su isti primili na znanje i 

uputili Gradskom vijeću na daljnji postupak. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon provedenog 

glasovanja konstatirao da je sa 12 glasova ZA,  PROTIV nije bilo i 1 SUZDRŽANIM glasom, donijet 

sljedeći 

Z A K L J U Č A K  

Donosi se Odluka o pokretanju postupka izrade Strategije razvoja Urbanog područja 

Krapina za razdoblje 2021.-2027. 

 

 

T O Č K A  17. 

Prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja po projektu „Građenje i opremanje 

montažnih tribina uz nogometno igralište s umjetnom travom u okviru SRC Podgora“ 

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora uz napomenu da su 

gradski vijećnici zaprimili ispravak popratne dokumentacije. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o Prijedlogu Odluke o suglasnosti za 

provedbu ulaganja po projektu „Građenje i opremanje montažnih tribina uz nogometno igralište s 

umjetnom travom u okviru SRC Podgora“ i nema primjedbi s osnove njezine usklađenosti s propisima 

te je istu uputio Gradskom vijeću na donošenje.  

Predsjednik Gradskog vijeća poziva predsjednika Odbora za financije i proračun da podnese 

Izvješće sa Odbora.  

Predsjednik Odbora za financije i proračun g. Josip Kozina obavijestio je članove Gradskog 

vijeća da su članovi Odbora na svojoj sjednici raspravili o Prijedlogu Odluke o suglasnosti za 

provedbu ulaganja po projektu „Građenje i opremanje montažnih tribina uz nogometno igralište s 

umjetnom travom u okviru SRC Podgora“ uz obrazloženje koje je na sjednici Odbora dao 

gradonačelnik Grada Krapine te su isti primili na znanje i uputili Gradskom vijeću na daljnji 

postupak. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Gradonačelnik je obrazložio da je otvoren natječaj LAG-a „Zeleni bregi“ na koji ćemo se 

javiti, a postupak dodjele potpore nositeljima projekata provodi Agencija za plaćanja u poljoprivredi, 

ribarstvu i ruralnom razvoju koja provodi i administrativnu kontrolu cjelokupne dokumentacije 

vezane uz projektnu prijavu te realizaciju projekta. 

 Predlaže se prijaviti ovaj projekt, a za prijavu je potrebna suglasnost Gradskog vijeća, 

Dodatno su se u dogovoru sa projektantima radile dopune projekta u smislu usklađivanja cijena sa 

trenutnim stanjem na tržištu. Konačno će se cijene znati nakon što projekt bude prihvaćen i nakon što 

provedemo postupak javne nabave trebat će se uskladiti stavka u Proračunu s obzirom da je sada nešto 

manje planirano jer se u trenutku izrade nacrta Proračuna nisu znale sve informacije. Isto će se po 

prihvaćanju projekta uskladiti kroz izmjene i dopune Proračuna. 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon provedenog 

glasovanja konstatirao da je jednoglasno sa 13 glasova ZA,  PROTIV i SUZDRŽANIM nije bilo, 

donijet sljedeći 

Z A K L J U Č A K  

Donosi se Odluka o suglasnosti za provedbu ulaganja po projektu „Građenje i 

opremanje montažnih tribina uz nogometno igralište s umjetnom travom u okviru SRC 

Podgora“.  

 

 

 



T O Č K A  18. 

Prijedlog Zaključka o poništenju i ponovnom raspisivanju javnog poziva za isticanje 

kandidature za izbor članova Savjeta mladih Grada Krapine i njihovih zamjenika 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o Prijedlogu Zaključka o poništenju i 

ponovnom raspisivanju javnog poziva za isticanje kandidature za izbor članova Savjeta mladih Grada 

Krapine i njihovih zamjenika i nema primjedbi s osnove njegove usklađenosti s propisima te je isti 

uputio Gradskom vijeću na donošenje. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon provedenog 

glasovanja konstatirao da je jednoglasno sa 13 glasova ZA,  PROTIV i SUZDRŽANIM nije bilo, 

donijet sljedeći 

Z A K L J U Č A K  

Donosi se Zaključak o poništenju i ponovnom raspisivanju javnog poziva za isticanje 

kandidature za izbor članova Savjeta mladih Grada Krapine i njihovih zamjenika.  

 
T O Č K A  19. 

Prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o Prijedlogu Odluke o proglašenju 

komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi i nema primjedbi s osnove njezine 

usklađenosti s propisima te je istu uputio Gradskom vijeću na donošenje. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon provedenog 

glasovanja konstatirao da je jednoglasno sa 13 glasova ZA,  PROTIV i SUZDRŽANIM nije bilo, 

donijet sljedeći 

Z A K L J U Č A K  

Donosi se Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj 

uporabi. 

 
T O Č K A  20. 

Prijedlog Odluke o raspisivanju natječaja za prodaju stana u Ul. Frana Galovića 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o Prijedlogu Odluke o raspisivanju natječaja 

za prodaju stana u Ul. Frana Galovića i nema primjedbi s osnove njezine usklađenosti s propisima te 

je istu uputio Gradskom vijeću na donošenje. 

Predsjednik Gradskog vijeća poziva predsjednika Odbora za financije i proračun da podnese 

Izvješće sa Odbora. 

Predsjednik Odbora za financije i proračun g. Josip Kozina obavijestio je članove Gradskog 

vijeća da su članovi Odbora na svojoj sjednici raspravili o Prijedlogu Odluke o raspisivanju natječaja 

za prodaju stana u Ul. Frana Galovića uz obrazloženje koje je na sjednici Odbora dao gradonačelnik 

Grada Krapine te su isti primili na znanje i uputili Gradskom vijeću na daljnji postupak. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon provedenog 

glasovanja konstatirao da je sa 12 glasova ZA,  PROTIV nije bilo i 1 SUZDRŽANIM glasom, donijet 

sljedeći 

Z A K L J U Č A K  

Donosi se Odluka o raspisivanju natječaja za prodaju stana u Ul. Frana Galovića.  



T O Č K A  21. 

Prijedlog Odluke o raspisivanju natječaja za prodaju nekretnine na k.č.br. 3973 k.o. Krapina-

Grad,  u Ulici dr. Franje Tuđmana 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o Prijedlogu Odluke o raspisivanju natječaja 

za prodaju nekretnine na k.č.br. 3973 k.o. Krapina-Grad,  u Ulici dr. Franje Tuđmana i nema 

primjedbi s osnove njezine usklađenosti s propisima te je istu uputio Gradskom vijeću na donošenje. 

Predsjednik Gradskog vijeća poziva predsjednika Odbora za financije i proračun da podnese 

Izvješće sa Odbora. 

Predsjednik Odbora za financije i proračun g. Josip Kozina obavijestio je članove Gradskog 

vijeća da su članovi Odbora na svojoj sjednici raspravili o Prijedlogu Odluke o raspisivanju natječaja 

za prodaju nekretnine na k.č.br. 3973 k.o. Krapina-Grad,  u Ulici dr. Franje Tuđmana uz obrazloženje 

koje je na sjednici Odbora dao gradonačelnik Grada Krapine te su isti primili na znanje i uputili 

Gradskom vijeću na daljnji postupak. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Gradonačelnik se povratno osvrnuo na prodaju stana iz točke 20. dnevnog reda i pojasnio da 

se radi o prodaji stana sa zaštićenim najmoprimcima koji su živjeli u stanu iznad Gradske knjižnice i 

kada se Knjižnica uređivala oni su dobili stan u POS-ovoj zgradi. Stanari žele otkupiti stan i po 

zakonu oni imaju pravo prvokupa. Napravljena je procjena koja nije prošla na Županijskom 

povjerenstvu za procjenu nekretnina. Povjerenstvo je tražilo mišljenje Ministarstva koje je bilo da se 

moraju uzeti transakcije koje idu po povlaštenim propisima odnosno po drugačijim uvjetima. 

Temeljem toga napravljena je nova procjena koja je prihvaćena na Županijskom povjerenstvu. 

Zaštićenom najmoprimcu stan se ne može direktno prodati već mora ići javni natječaj na koji se može 

javiti svatko. Ako netko ponudi višu cijenu, zaštićenom najmoprimcu se mora ponuditi otkup stana po 

toj višoj cijeni i ako istu prihvate imaju pravo prvokupa, a ako zaštićeni najmoprimci ne prihvate 

otkup po ponuđenoj cijeni pravo kupnje ima najpovoljniji ponuditelj. Zaštićeni najmoprimci su 

upoznati sa procedurom i uvjetima prodaje i na to su pristali. 

Vezano za prodaju zemljišta koje je predmet ove točke dnevnog reda također je rađena 

procjena. Za procjenu su korištene transakcije iz sustava E-nekretnine. Koliko su cijene iz ugovora 

realne na to ne možemo utjecati, no one su u sustavu i kao takve su mjerilo za utvrđivanje procjene. 

Radi se o zemljištu između zgrade Policije i tzv. Gmajnićeve zgrade i cilj prodaje je izgradnja 

stambeno poslovne zgrade. Cilj je da se stvarno izgrade stanovi i da nam ljudi ostanu u gradu. U 

natječaj su u tu svrhu stavljeni određeni „osigurači“ u smislu zabilježbe na nekretnini i bankarske 

garancije, kako bi se postigla svrha prodaje i kako bi dobili još jedan urbani prostor u gradu. Očekuju 

se veće cijene od procijenjene, a po razmatranju ponuda od strane Povjerenstva Gradsko vijeće donosi 

odnosno ne donosi odluku o prodaji. Natječaj bi se raspisao sredinom siječnja nakon što prođu 

blagdani. 

Gradska vijećnica gđa. Kučinić postavila je pitanje roka za izgradnju zgrade. 

Gradonačelnik je odgovorio da je investitorima dan rok od 18 mjeseci za ishođenje 

građevinske dozvole, a Grad stavlja zabilježbu na nekretninu kako potencijalni kupac ne bi 

isparcelirao i preprodao zemljište. Ukoliko investitor u roku od 18 mjeseci ne započne s radovima 

dužan je nekretninu predati Gradu a Grad mu vraća 80% kupoprodajne cijene. Kao osiguranje je i 

bankarska garancija koja se aktivira ukoliko investitor u roku od tri godine od pravomoćnosti 

građevinske dozvole ne ishodi uporabnu dozvolu za građevinu. Kako bi se osigurala izgradnja stanova 

kao uvjet natječaja utvrđena je i maksimalna iskorištenost odnosno da minimalna građevinska 

površina nadzemnih etaža mora iznositi 6000 m², od čega mora biti minimalno 51% stambenog 

prostora.  

Kako nije bilo daljnje rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon 

provedenog glasovanja konstatirao da je jednoglasno sa 13 glasova ZA,  PROTIV i SUZDRŽANIM 

nije bilo, donijet sljedeći 

Z A K L J U Č A K  

Donosi se Odluka o raspisivanju natječaja za prodaju nekretnine na k.č.br. 3973 k.o. 

Krapina-Grad,  u Ulici dr. Franje Tuđmana. 

 



T O Č K A  22. 

Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u k.o. Krapina 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o Prijedlogu Odluke o ukidanju statusa 

javnog dobra u k.o. Krapina i nema primjedbi s osnove njezine usklađenosti s propisima te je istu 

uputio Gradskom vijeću na donošenje. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon provedenog 

glasovanja konstatirao da je jednoglasno sa 13 glasova ZA,  PROTIV i SUZDRŽANIM nije bilo, 

donijet sljedeći 

Z A K L J U Č A K  

Donosi se Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u k.o. Krapina.  

 

 

T O Č K A  23. 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o uvođenju riznice Grada Krapine 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine g. Mladen Gregurović poziva predsjednika 

Odbora za statutarno pravna pitanja da podnese Izvješće sa sjednice Odbora. 

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Kristijan Mužek obavijestio je članove 

Gradskog vijeća da je Odbor na svojoj sjednici raspravio o Prijedlogu Odluke o izmjeni Odluke o 

uvođenju riznice Grada Krapine i nema primjedbi s osnove njezine usklađenosti s propisima te je istu 

uputio Gradskom vijeću na donošenje. 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnoj točki dnevnog reda. 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Gradskog vijeća g. Gregurović je nakon provedenog 

glasovanja konstatirao da je jednoglasno sa 13 glasova ZA,  PROTIV i SUZDRŽANIM nije bilo, 

donijet sljedeći 

Z A K L J U Č A K  

Donosi se Odluka o izmjeni Odluke o uvođenju riznice Grada Krapine.  

 
 

Predsjednik Gradskog vijeća pozdravio je sve prisutne te zatvorio sjednicu Gradskog vijeća. 

 

                                                                                                      

      PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

      Mladen Gregurović 

Zapisnik sastavila:  

Ivana Ferk Pavić 

 

 


